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Zápis 
 

z 36. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 29. září 2014 od 
18:00 hodin  v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
 
Přítomno: 19 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluveni: MUDr. Šimková, Ing. Smihrodský 
 
Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák. 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. 
Rovněž konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích. 
 
 
 
1) Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání.   
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění k programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně v následujícím pořadí: 
 
1) Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
2) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 25.8.2014, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města.  

3) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

4) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců. 
5) Rozpočtový výhled města Tachova na roky 2015 – 2017. 
6) Rozpočtové opatření č. 2/2014. 
7) Zpráva o činnosti Městské policie Tachov za období od 1.9.2013 do 30.8.2014. 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné působnosti. 
10) Usnesení a závěr. 
 
Poté byli navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: Ing. Dostál, RSDr. Štelmáková,  
p. Minich, hlasování se zdržel Ing. Dostál. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni p. Klíma a p. Fořt. 
 
Zapisovatelkou byla jmenována: Bc. Michaela Mrázová. 
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Pan starosta přivítal pana senátora Nenutila a předal mu slovo. Dodal, že senátoři a poslanci 
mohou promluvit na zastupitelstvu kdykoliv.  
 
Mgr. Nenutil poděkoval všem za spolupráci a popřál zastupitelkám a zastupitelům, kteří se 
rozhodli svůj mandát obhajovat, aby se jim to podařilo. Pochválil činnost zastupitelstva, 
svědčí o tom řada nově vzniklých objektů i prestiž města Tachova v různých spolcích, 
svazech a organizacích. Zmínil nedořešení převodu sportovní haly na město a věří, že se 
záležitost dotáhne do zdárného konce. 
 
Pan starosta poděkoval pana senátorovi za projev a popřál mu úspěch ve volbách. 
 
 
 
2) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 25.8.2014, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města. 

 
Zprávu o činnosti rady za uplynulé období přednesl pan starosta.  
 
K řešení připomínek a dotazů, které byly vzneseny na 35. zasedání zastupitelstva města, uvedl 
pan starosta následující: 
 
První připomínkou, bylo předložit zastupitelstvu města přehled o počtu VHP (výherních 
hracích automatů), jejichž provozování povolil městský úřad, s uvedením doby platnosti 
povolení. Pan starosta připomněl, že u videoloterijních terminálů povolovalo dobu platnosti 
MF ČR. Požadovanou zprávu o počtu VHP všichni zastupitelé obdrželi v podkladových 
materiálech. 
 
Druhou připomínkou, bylo požádat SÚS Stříbro o obnovení dopravního značení v Plzeňské 
ul. Jedná se o úsek od křižovatky Malý Rapotín směrem do města (bezpečnost chodců).  
SÚS PK slíbila, že do zimního období toto vodorovné značení udělá ještě společně s jednou 
křižovatkou v Tachově. 
 
Poté se dotázal zastupitelů, zda-li má někdo dotaz či připomínku k přednesené zprávě. 
 
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 25.8.2014, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 18-ti hlasy 
na vědomí.  
Hlasování se zdržel Ing. Dostál. 
 
 
 
3) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedovi finančního výboru zastupitelstva města. 
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Pan Fořt, předseda finančního výboru, přečetl zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 17.9.2014. 
 
Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 17.9.2014 a dále jednomyslně schválili poskytnutí finanční 
odměny členům finančního výboru, kteří nejsou členy zastupitelstva města, dle předloženého 
návrhu finančního výboru. 
 
Ing. Dostál, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 15.9.2014. 
 
Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 15.9.2014 a dále jednomyslně schválili poskytnutí finanční 
odměny členům kontrolního výboru, kteří nejsou členy zastupitelstva města, dle předloženého 
návrhu kontrolního výboru. 
 
Poděkoval všem členkám a členům kontrolního výboru za odvedenou práci. Pan starosta se 
s poděkováním připojil. 
 
 
 
4) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod vedl pan Klíma. 
Konstatoval, že nepřišel k dnešnímu jednání žádný písemný zápis ze schůze osadního výboru. 
Vyzval přítomné předsedy osadních výborů, zda mají zájem vystoupit. 
 
Pan zastupitel Sklenář přednesl požadavek občanky z osady Oldřichov na opravení točny pro 
autobusy, aby se zpevnila a neprášilo se do sousedních domů.  
 
Pan starosta odpověděl, že oprava točny a autobusové zastávky je součástí projektu 
vybudování chodníku v Oldřichově, což byl jeden z důvodů odkupu pozemků od pana 
Ševečka. Akce vyjde cca na 6. mil. Kč. Pan starosta se domníval, že tamní občané vědí  
o rozsahu rekonstrukce. 
 
Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí žádost Osadního výboru Oldřichov k výstavbě 
točny ve své osadě. 
 
 
 
5) Rozpočtový výhled města Tachova na roky 2015 – 2017. 
 
Bod vedl Ing. Svoboda. 
Uvedl, že vše je zohledněno v podkladových materiálech, finanční výbor zastupitelstva města 
doporučil tento bod ke schválení. Základní princip je takový, že v oblasti příjmů se vychází ze 
skutečností, které jsou známy z minulých let včetně letošního roku, ve výdajích je to obdobné, 
jedná se o to, aby byl zachován chod města, městského úřadu a příspěvkových organizací 
města. 
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Poté se dotázal zastupitelů, zda-li má někdo dotaz či připomínku k přednesené zprávě. 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy schválili „Rozpočtový výhled města Tachova na roky 2015 – 2017“. 
Hlasování se zdržel p. Sklenář, Ing. Dostál, Mgr. Vrána a Bc. Bočan. 
 
 
 
6) Rozpočtové opatření č. 2/2014. 
 
Bod řídil opět Ing. Svoboda.  
 
Podrobnosti jsou uvedené opět v materiálech, které zastupitelé obdrželi. Zdůvodnil, proč 
muselo dojít k úpravě původně schváleného rozpočtu. Po výsledcích výběrových řízení se 
musely upravit částky, s kterými se počítalo předběžně v r.2013, když se připravoval návrh 
rozpočtu na letošní rok. Podstatná je změna navýšení finančních prostředků ohledně chodníku 
v Oldřichově. Původní schodek rozpočtu se navyšuje zhruba o 1,6 mil. Kč a je kryt úvěrem, 
schváleným na zastupitelstvu města. Úvěr byl schválen v celkové výši 25 mil.Kč, ale může se 
čerpat až do výše 50 mil. Kč, aby se předfinancovaly akce plánované jak v letošním, tak  
i v příštím roce. Splátky úvěrů budou kryty dotacemi ze státního rozpočtu a z prostředků EU.  
 
Poté otevřel diskuzi. Nikdo ze zastupitelů, ani z řad veřejnosti, nevznesl dotaz 
k přednesenému návrhu. 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy schválili rozpočtové opatření č. 2/2014. 
Hlasování se zdrželi p. Sklenář, Ing. Dostál, Mgr. Vrána a Bc. Bočan. 
 
 
 
7) Zpráva o činnosti Městské policie Tachov za období od 1.9.2013 do 30.8.2014. 
 
Bod vedl p. Klíma. 
Poznamenal, že zastupitelé obdrželi zprávu v podkladových materiálech. Uvedl statistické 
údaje některých činností MP a MKDS za období 1.9.2013 – 31.8.2014 a porovnání s roky 
2013 a 2012, počet přestupků byl v r.2012: 975, r.2013: 1596, r.2014: 2729. Dále sdělil, že ve 
sledovaném období bylo na dispečinku MP – pracovišti MKDS zaznamenáno celkem  
3676 záznamů, v r.2013: 2330, r.2012: 751 záznamů. Poté dal prostor zastupitelům vyjádřit se 
k přednesené zprávě.  
 
Pan starosta doplnil, že od začátku roku bylo řešeno 91 přestupků o pohybu psů, což je 
značný nárůst oproti předchozím letům. 
 
RSDr. Štelmáková poznamenala, že zpráva o činnosti MP Tachov se jí zdá poněkud stručná. 
Uvedla, že se začíná proslýchat, že je v našem městě větší nárůst agenturních pracovníků – 
cizinců a s tím spojený problém pohybovat se ve večerních hodinách po náměstí. Pokud je to 
pravda, jaká opatření se budou připravovat?  
 
Pan Klíma uvedl, že tyto občané se řadí mezi problémové, ale dopouští se pouze trestné 
činnosti  jako jsou krádeže nebo přespávání v parku, občany nenapadají.  
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Zastupitelé vzali jednomyslně na vědomí zprávu o činnosti Městské policie Tachov za 
období od 1.9.2013 do 31.8.2014. 
 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl p. Struček. 
 
Zastupitelé 18-ti hlasy schválili: 
a) změnu rozsahu věcného práva a změnu podané žádosti u Lesů ČR, s.p., Lesní správa 

Přimda z roku 2012 o zřízení věcného práva chůze a jízdy mezi osobou oprávněnou 
Městem Tachov a osobou povinnou Lesy ČR, s.p., spočívající v právu chůze a jízdy pro 
p.p.č. 115/4 (zahrada) na p.p.č. 117/2 (zahrada) a p.p.č. 117/3 (ostatní plocha- ostatní 
komunikace) v k.ú. Tachov.  
Změna se týká rozsahu věcného práva (nově služebnosti) z původně k části p.p.č. 117/2 na 
celou p.p.č. 117/2;  

b)  cenu stanovenou znaleckým posudkem ve výši 10.000,-Kč za úplatné zřízení služebnosti 
spočívající v právu chůze a jízdy pro p.p.č. 115/4 (zahrada) na p.p.č. 117/2 (zahrada) a 
p.p.č. 117/3 (ostatní plocha- ostatní komunikace) v k.ú. Tachov mezi osobou oprávněnou 
Městem Tachov a osobou povinnou Lesy ČR, s.p., Úhrada za zřízení věcného práva bude 
provedena jednorázově po podpisu smlouvy o zřízení služebnosti před podáním návrhu na 
vklad práv do katastru nemovitostí. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru 
nemovitostí uhradí osoba oprávněná. 

 
- záměr bezúplatného převodu p.p.č. 1377/5 (ostatní plocha – jiná plocha) o výměře 12 m2 
v k.ú. Tachov po vybudování 5 parkovacích míst pro zaměstnance Základní školy a Mateřské 
školy, Tachov, Petra Jilemnického 1995 Plzeňskému kraji. P.p.č. 1377/5 byla oddělena 
z p.p.č. 1377/1 v k.ú. Tachov geometrickým plánem č. 4376-271/2014 po dokončení stavby 
parkoviště. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí uhradí nabyvatel. 
Převod bude řešen darovací smlouvou. 
- bezúplatné nabytí p.p.č. 1378/6 o výměře 60 m2 (ostatní plocha – jiná plocha) a p.p.č. 
1402/4 o výměře 12 m2 (zahrada) v k.ú. Tachov oddělených geometrickým plánem č. 4376-
271/2014 z p.p.č. 1378/4 a p.p.č. 1402/2 v k.ú. Tachov od Plzeňského kraje do majetku Města 
Tachov. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí uhradí nabyvatel. Převod 
bude řešen darovací smlouvou. 
Hlasování se zdržela MUDr. Tomanová. 
 
Pan Struček přednesl návrhy na usnesení bodů 4 – 6 dle pracovního návrhu.  
Pan Sklenář vznesl dotaz k bodu č. 6: Je známo nějaké stanovisko z OŽP MěÚ? Přece jen se 
jedná o velký kus pozemku. Navrhl hlasovat o tomto bodu zvlášť. 
 
Ing. Červinková, MO MěÚ: Ano, stanovisko OŽP MěÚ bylo předloženo. Zájemce o koupi 
vlastní v místě nemovitosti dlouhodobě, a proto požádal o odkup pozemků, které s ním 
sousedí.  
 
Pan starosta: Jedná se o pozemky v Biletíně, které se nachází uprostřed soukromého majetku 
a město k nim nemá přístup, proto je doporučeno pozemky odprodat. Kupující musí brát 
ohled na to, že se jedná o parcely spadající do ÚSES. 
 
 
 



 -6- 36. zasedání zastupitelstva města 

Zastupitelé jednomyslně schválili: 
- záměr odprodeje části p.p.č. 3720/1 a 3715/37 v k.ú. Tachov (označení a výměra parcely 
budou určeny na základě GP) za účelem  užívání u zahrad v zahr. osadě Tachov – Hejčák, za 
kupní cenu ve výši 5,-Kč/1m2 + DPH v platné sazbě, ke kupní ceně budou připočteny 
náklady za GP.  
- záměr odprodeje části p.p.č. 490/2 v k.ú. Tachov (označení parcely a její výměra budou 
určeny na základě GP) za účelem majetkoprávního vypořádání pozemku pod stavbou 
vysokotlaké regulační stanice v Plzeňské ulici, za kupní cenu ve výši 700,-Kč/1m2 + náklady 
za geometrický plán. 
 
Zastupitelé 12-ti hlasy schválili: 
- záměr odprodeje p.p.č. 2912/5 o výměře 2 649 m2 za cenu 5,-Kč/m2,  p.p.č. 2915 o 
výměře 252 m2 za cenu 2,-Kč/m2   a p.p.č 2916 o výměře 1467 m2  za cenu 20,-Kč/m2 vše s 
DPH v platné výši. Všechny pozemky jsou v k.ú. Tachov, jsou určeny pro zem. účely a ceny 
byly stanoveny dle zásad s tím, že se jedná o významný krajinný prvek, parcely spadají do 
vloženého lokálního biocentra na schváleném regionálním biokoridoru ÚSES (územní systém 
ekologické stability). 
Proti hlasování: p. Sklenář, Ing. Dostál, Mgr. Vrána 
Zdržel se: MUDr. Vokatý, Bc. Bočan, MUDr. Tomanová, p. Větrovský 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy neschválili: 
 - záměr odprodeje p.p.č. 2344 v k.ú. Tachov za účelem výstavby na bydlení, protože 
pozemek je užíván na základě nájemní smlouvy, kterou lze vypovědět v příštím roce. 
Zdržel se: p. Sklenář, Ing. Dostál, Mgr. Vrána, MUDr. Tomanová 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili: 
- odprodej p.p.č. 251/53 o výměře 1209 m2 a p.p.č. 251/134 o výměře 220 m2 dle GP č. 329-
185/2014, vše v k.ú. Vítkov u Tachova pro manžele B. a Z. L., Vítkov za účelem užívání za 
budovou na st.p.č. 251/48 v k.ú. Vítkov u Tachova, za kupní cenu ve výši 300,-Kč/1m2 + 
DPH v platné sazbě, ke kupní ceně budou připočteny náklady za GP.  
- odprodej p.p.č. 1377/6 o výměře 528 m2 dle GP č. 4365-133/2014 v k.ú. Tachov pro 
Společenství pro dům čp. 1780, 1781 v Tachově, IČ: 72084481, P.Jilemnického 1780, Tachov 
za účelem užívání za bytovým domem čp. 1780 a 1781, za kupní cenu ve výši 180,-Kč/1m2 – 
30%  + DPH v platné sazbě, ke kupní ceně budou připočteny náklady za GP. Výsledná cena 
bude snížena o prokazatelné náklady na rekonstrukci kanalizačních vpustí.  
 
Zastupitelé jednomyslně odsouhlasili: 
- zrušení původního usnesení č. 17/360 ze dne 1.10.2012 v plném rozsahu a nahrazuje je 
novým zněním: 
Schvaluje prodej části p.p.č. 81/3 o výměře cca 66 m2 a části p.p.č. 82/5 cca 850 m2 v k.ú. 
Vítkov u Tachova (označení parcely a její výměra budou určeny na základě geometrického 
plánu), na výstavbu rodinného domu, za kupní cenu ve výši 355,-Kč/m2  
a poměrné náklady za geometrický plán pro R. J., bytem Tachov, P. Jilemnického. Odprodej 
bude realizován na základě kupní smlouvy s výhradou zpětné koupě. Kupující je povinen 
dokončit stavbu rodinného domu do 31.8.2016. 
 
Zastupitelé 18-ti hlasy schválili dodatky příspěvkových organizací města dle přílohy takto: 
Dodatek č.5 - Regionální vzdělávací a informační středisko, IČ: 712 34 608, Školní 1094,  
                       Tachov   
Dodatek č.5 - Poliklinika Tachov, IČ:008 68 256,Václavská 1560, Tachov 
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Dodatek č.4 - Městské kulturní středisko, IČ: 000 76 686, nám. Republiky 119, Tachov 
Dodatek č.3 - Sportovní zařízení města Tachova, IČ: 720 52 759, Pobřežní 1547, Tachov 
Dodatek č.5 - Základní škola Tachov, Zárečná 1540, příspěvková organizace, IČ: 750 06 812, 
                       Zárečná 1540, Tachov 
Dodatek č.5 - Základní škola Tachov, Hornická 1325, příspěvková organizace,IČ:750 06 821, 
                       Hornická 1325,Tachov 
Dodatek č.6 - Základní škola Tachov, Kostelní 583, IČ:750 06 839, Kostelní 583, Tachov 
Dodatek č.6 - Mateřská škola Tachov, Stadtrodská 1600, IČ:750 06 855, Stadtrodská 1600,  
                       Tachov 
Dodatek č.5 - Mateřská škola Tachov, Sadová 1356, IČ:750 06 871, Sadová 1356, Tachov 
Dodatek č.4 - Mateřská škola Tachov, Prokopa Velikého 1255, IČ:750 06 880, Prokopa 
                       Velikého 1255, Tachov 
Dodatek č.5 - Mateřská škola Tachov, Tyršova 1546, IČ: 750 06 863, Tyršova 1546, Tachov 
Dodatek č.6 - Mateřská škola Tachov, Pošumavská 1675, IČ: 750 06 847, Pošumavská 1675, 
                       Tachov 
Hlasování se zdržel Ing. Dostál. 
 
 
 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 

působnosti. 
 
Bod vedla Mgr. Hrčková a otevřela rozpravu. 
 
Jako první se o slovo přihlásil pan starosta. Předložil návrh na schválení smlouvy o 
podmínkách poskytnutí dotace z Regionálního operačního programu NUTS II Jihozápad na 
projekt rekonstrukce Sadové ulice a rekonstrukce místní komunikace ve Stadtrodské ulici. 
Důvod schválení je jediný, na tyto dvě ulice se podařilo získat dotace. 
 
Nikdo ze zastupitelů nevznesl k předkládanému bodu dotaz ani připomínku. 
 
Zastupitelé 18-ti hlasy schválili předložený návrh Smlouvy o podmínkách poskytnutí dotace 
z Regionálního operačního programu NUTS II Jihozápad na projekt:  
a) Tachov, rekonstrukce Sadové ulice, registrační č. projektu: CZ.1.14/1.5.00/31.03083, 

b) Rekonstrukce místní komunikace – Stadtrodská ulice v Tachově, registrační č. projektu  
CZ.1.14/1.5.00/31.03084.  

Hlasování se zdržel Ing. Dostál. 
 
Pan Sklenář poděkoval finančnímu odboru MěÚ za vypracování zprávy o počtu VHP 
(výherních hracích přístrojů) a videoloterijních terminálů ve městě. Poukázal na skutečnost, 
že stav videoloterijních terminálů k 1.1.2014  je cca 170 Ks, k 1.9.2014 cca 120 ks a doba 
platnosti povolení se pohybuje v rozmezí let 2015 – 2019. Konstatoval, že schválením loňské 
OZV, kterou se stanovil zákaz provozování loterií a jiných podobných her na celém území 
města, se toho moc nevyřešilo.  
 
Mgr. Hrčková: Podala vysvětlení o postupném vymýcení hazardu s ohledem na legislativu. 
Na loňském, listopadovém zasedání byli zastupitelé seznámeni s předstihem se všemi detaily 
zmiňované vyhlášky, takže není novinkou fakt vyřčený panem Sklenářem. 
 
Pan starosta: Výherní hrací přístroje povolovalo město a město je může likvidovat. Do konce 
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letošního roku bude provozováno posledních 55 VHP. Videoloterijní terminály povoluje MF 
ČR a od začátku roku došlo v našem městě k úbytku 50 ks. Návrh nového loterijního zákona 
se nyní projednává ve sněmovně. Podmínkou, aby se mohl snižovat počet videoterminálů, 
bylo přijetí zmiňované OZV ve městech. 
 
Pan Sklenář se obrátil s dotazem ohledně videoloterijních terminálů na pana senátora 
Nenutila. Pomůže stát městům, zakročí nějak? 
 
Mgr. Nenutil: Novela loterijního zákona je ve sněmovně před 2. čtením, těžko předpokládat, 
co z ní vzejde. Připravuje se návrh OZV pro města tak, aby se doba provozování mohla zkrátit 
na co nejkratší.  
 
Jako další se o slovo přihlásil Mgr. Vrána s tím, že dostal dva náměty od občanů v minulých 
týdnech. První se týká řešení dopravní situace v Okružní ulici, kde proběhlo místní šetření a 
nejsou z něj známy závěry. Jaké řešení se zde chystá? 
 
Pan starosta odpověděl, že se zpracovává projektová dokumentace a musí se vyjádřit všechny 
dotčené orgány. Pokud nastupující zastupitelstvo uzná, že se bude v této akci pokračovat, tak 
IO MěÚ bude pokračovat v další přípravě. 
 
Abraham: Objasnil tamní záležitost. Dala by se situace aspoň řešit dopravním značením, které 
by trochu zlepšilo průchodnost a průjezdnost ulice? Kdy bude výhledově dokončena?  
 
Pan starosta poznamenal, že se naráží především na problém dopravního inspektorátu, který 
chce situaci vyřešit definitivně. Značky se tam nemohou dát, pokud nejsou schválené 
dopravním inspektorátem a odborem dopravy. Dle pana starosty úpravy proběhnou během 
příštího roku. 
 
p. Bluma, IO MěÚ: Potvrdil, že dané jednání proběhlo, byl představen projekt 
zjednosměrnění části Okružní ul. včetně chodníků a dopravního řešení. Již na místě upozornil 
na skutečnost, že se jedná o řešení dlouhodobé, protože samotný projekt od studie po realizaci 
trvá v dnešní době minimálně 3 roky.  
 
Jako druhý námět uvedl Mgr. Vrána to, že na webových stránkách města není nikde uvedeno, 
že existuje správce místních komunikací, na kterého by se mohli občané se svými dotazy a 
připomínkami ohledně místních komunikací a veřejného osvětlení obracet. Požádal, aby tato 
informace byla dostupná veřejnosti. 
 
Pan starosta: Je lepší, když občané nahlásí daný problém písemně a nebo přijdou na 
zastupitelstvo. Protože konkrétní zaměstnanec tam není od toho, aby vyčkával u telefonu a 
zodpovídal dotazy. 
 
Další požadavek přednesl pan zastupitel Fořt. Obrátil se s prosbou na pana Stručka, aby 
požádal na kraji pana náměstka Bauera, zda-li by odpolední vlak na trase Domažlice – 
Tachov, nemohl zastavit na zastávce v Malém Rapotíně. 
 
Pan Struček odpověděl, že tento požadavek už řešil jak s panem Bauerem, tak se společností 
Poved s.r.o. Pokud to jen trochu půjde, tak se záležitost pokusí vyřešit ku prospěchu 
cestujících na této trase. 
Pan Fořt poděkoval panu Stručkovi za příslib. 
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Z řad občanů se o slovo přihlásila Mgr. Báčová s delším, děkovným proslovem. Popřála 
městu, aby vzkvétalo a vyslovila přání, aby nově zvoleným zastupitelům záleželo hlavně na 
dobru města. Souhlasila s požadavkem p. Fořta na obnovení zastávky ČD v Malém Rapotíně. 
Jako další s poděkováním za podporu a přáním všeho dobrého jak panu starostovi, tak 
současnému zastupitelstvu, vystoupila paní Kolářová, zástupkyně zdravotně a tělesně 
postižených a slečna Jägerová, provozovatelka psího útulku „U Šmudliny“.  
 
Dále vystoupil pan Karaman. Dotázal se, zda-li se řeší náměty a připomínky občanů 
přednesené na zastupitelstvu. Poukázal na problém s parkováním v obytné zóně ve 
Stadtrodské ulici, která je vyznačena pouze informativní značkou. Občané tam jsou neustále 
pokutováni, ale proč se to tedy toleruje na Rapotínském sídlišti? Požádal, aby k tomu městská 
policie zaujala jiné stanovisko a velitel MP provedl místní šetření. 
 
Pan starosta poznamenal, že jak již bývá zvykem, v závěru zprávy o činnosti rady města 
sděluje vždy to, jak byly řešeny dotazy a připomínky vznesené na předešlém zasedání. Stejně 
tak tomu bylo na dnešním zasedání. 
Obytná zóna před bytovým domem č. 5 byla vybudována na základě žádosti občanů, v té 
době tam bydlících. Když p.Karaman vystoupil minule s připomínkou týkající se obytné 
zóny, tak město požádalo 6 tamních předsedů SVJ, aby se vyjádřili k tomu, jestli obytnou 
zónu zrušit či ponechat. Závěr byl takový, že tři SVJ hlasovala pro ponechání a tři SVJ pro 
zrušení, čili stav zůstává stejný, jako je doposud. V této zóně se nachází svislé dopravní 
značení.  
 
Pan Klíma k tomu doplnil, že městská policie nestanovovala značení v obytné zóně, takové 
pravomoce nemá. Vůle města byla situaci změnit, jak již zmiňoval pan starosta. Proběhlo 
jednání, ale z rozhodnutí většiny občanů vyplynulo obytnou zónu ponechat. 
 
Pan Karaman upozornil na to, že „Obytná zóna“ je značka informativní, musí být známo, kde 
začíná a končí, musí mít jak parkoviště, tak pruhy. Stav retardérů a komunikace není 
v dobrém stavu. 
 
Další se o slovo přihlásil Mgr. Jiří Nenutil, předseda Českého svazu bojovníků za svobodu 
OV Tachov, poděkoval současnému zastupitelstvu za podporu.  
 
Na závěr poděkoval pan Struček jménem celého zastupitelstva stávajícímu starostovi  
Mgr. Ladislavu Macákovi za šestnáctiletou velkou a záslužnou práci pro město. Popřál, ať se 
mu daří a užívá si odpočinek. Předal panu starostovi knihu s věnováním. Přítomní zastupitelé 
včetně obecenstva v sále povstali a poděkovali panu starostovi dlouhým potleskem ve stoje. 
 
Pan starosta všem poděkoval. Vzhledem k tomu, že se již nikdo další o slovo nepřihlásil, 
ukončila Mgr. Hrčková bod jednání a předala slovo opět panu starostovi.  
 
 
 
 
 
 
 
10) Usnesení a závěr. 
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Návrh na usnesení přednesl Ing. Dostál.  
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast. Také poděkoval všem zastupitelům za 
vykonanou práci a vyslovil přání pro příští zastupitelstvo, aby zastávalo hlavně potřeby 
občanů. Popřál úspěch všem kandidátům. Poznamenal, že příští zasedání zastupitelstva města 
se bude konat pravděpodobně na začátku listopadu a ukončil jednání zastupitelstva  
v 19:30 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………       ……………………… 

 Ing. Václav Svoboda         Mgr. Ladislav Macák 

       místostarosta                                         starosta  

 
 
 
ověřovatelé: 
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................................. 


